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Protokoll fört vid årsmöte för Stockholm-Kärsön Frisbeeklubb

Närvarande: Janne Karlsson, Thomas Körner, Anders Bülow, Joakim Berglund,
Erik Westerberg, Niklas Bergqvist, Pär Jaktelius, Martin Fors, Emanuel
Bengts, Torleif Bengts, Björn Forsberg, Linnéa Bülow, Björn Pohlman, Mar-
tin Ljungberg.

§ 1. I fr̊anvaro av klubbens ordförande Peter Gustavsson förklarade kassör
Erik Westerberg årsmötet öppnat.

§ 2. Årsmötet beslöt att kallelsen till årsmötet har g̊att korrekt tillväga.

§ 3. Årsmötet valde Erik Westberg till ordförande för årsmötet.

§ 4. Årsmötet valde Björn Pohlman till årsmötets sekreterare.

§ 5. Årsmötet valde Martin Ljungberg och Joakim Berglund till justerare.

§ 6. Årsmötet godkände årsmötets dagordning.

§ 7. Årsmötets ordförande redovisade föreg̊aende årsmötes protokoll utan
kommentarer.

§ 8. Årsmötets ordförande redogjorde för föreg̊aende verksamhets̊ar utan
kommentarer.

§ 9. Kassören redovisade årsredovisning som godkändes av deltagarna.

§ 10. En lista över klubbens inventarier saknas för tillfället. Årsmötet beslöt
att en ny s̊adan skall upprättas av den nya styrelsen.

§ 11. Kassören redovisade för en uppskattning av intäkter för innevarande
kalender̊ar. Uppgift gavs åt Torleif Bengts att undersöka möjligheten
att f̊ar LOK-stöd och/eller kommunalt stöd.

§ 12. Årsmötet beslöt att h̊alla medlemsavgifterna oförändrade enligt:

• Vuxen 250 kr

• Junior 50 kr

• Familj 400 kr

§ 13. Kassören redovisade de förväntade utgifterna för kommande säsong,
större utgiftsposter är service av gräsklippare och eventuellt fler korgar.
Årsmötet beslöt att styrelsen under hösten skall avgöra ifall klubbens
ekonomi till̊ater att fler korgar skall inhandlas eller ej.



§ 14. Björn Pohlman redovisade för årsmötet styrelsens förslag p̊a nya stad-
gar. Utskrifter av förslaget fanns tillgängligt. Följande ändringar skall
införas i detta förslag innan de nya stadgarna publiceras p̊a klubbens
hemsida.

• Under ”Medlem” skall texten ”har rätt till fortlöpande informa-
tion om Klubbens angelägenheter, denna information kan komma
via olika kanaler s̊asom till exempel mail eller Klubbens Facebook-
sida” till ” har rätt till fortlöpande information om Klubbens ang-
elägenheter, denna information kommer att publiceras p̊a Klub-
bens hemsida”

• All text om ”stödmedlem” skall tas bort

• Text om hur och när kallelse till årsmöte skall g̊a till skall läggas
till under ”Årsmöte och Sektioner”

• Under ”Process om klubben skulle upphöra att existera” skall
det preciseras vilka medlemmar som är berättigade till de kon-
tanta medel som finns kvar om klubben skulle upphöra enligt
”tillfaller de medlemmar med 3 eller fler års sammanhängande
medlemskap”

§ 15. Klubbens ambitioner för kommande säsong:

• Hemsidan: Årsmötet beslöt att Joakim Berglund skall vara an-
svarig för klubbens hemsida

• Följande aktiviteter skall h̊allas under året, Kärsötouren, Par-
golfen, Frysdiscen, Klubbmästerskap, Kärsö Open, Idrottsdagen
i Haga parken.

• Årsmötet beslöt att fortsätta med Event

• Årsmötet beslöt att Pär Jaktelius skall undersöka möjligheten för
klubben att disponera den bod som st̊ar p̊a h̊al 1

• Klubbens bod som tillhandah̊alls av Kärsög̊arden skall fortsättas
användas i samma utsträckning som tidigare

§ 16. Banan:

• Årsmötet beslöt att 2 städdagar skall h̊allas, söndagarna 9/4 och
4/6

• Årsmötet beslöt att klubben skall ha som ambition att klippa
gräsmattorna minst en g̊ang per m̊anad fr̊an och med maj m̊anad

• Årsmötet beslöt att Bangruppen skall se över möjligheten att
ställa ut ytterligare en övnings-korg s̊a inspelsövning inte behöver
ske mot puttkorgen

§ 17. Tävlingar:



• Årsmötet beslöt att följande resultat fr̊an 2016 års Kärsötour skall
gälla för klassindelning för 2017 års Kärsötour: Motion till +11,
Advanced fr̊an +10 till -24, Open fr̊an -25

• Årsmötet beslöt att avgiften för deltagande i Kärsötouren skall
tas bort. Efter säsongen skall en utvärdering ske och beslutet kan
omprövas p̊a nästa årsmöte

• Årsmötet beslöt att delta med 2 lag i Stockholms Discgolfserie
och Niklas Bergqvist är lagkapten för b̊ada lagen

• Årsmötet beslöt att en Kärsö Open skall h̊allas som en deltävling
i Mälartouren

• Årsmötet beslöt att klubben skall ha en pargolftävling och att om
möjligt ha fler deltävlingar än tidigare år, ansvariga Peter Gus-
tavsson, Niklas Bergqvist, Anders Bülow och Erik Westerberg.

• Årsmötet beslöt att nästa säsongs Frysdisc skall h̊allas p̊a söndagar,
dels för att inte krocka med Vintertouren och dels för att f̊a fler
speltillfällen. Detaljer kring detta utreds av Bangruppen.

§ 18. Val av styrelse

• Ordförande - Peter Gustafsson

• Kassör - Erik Westerberg

• Ledamot - Björn Pohlman

• Ledamot - Niklas Bergqvist

• Ledamot - Martin Ljungberg

§ 19. Årsmötet valde följande personer till Bangruppen: Martin Ljungberg
(sammankallande), Pär Jaktelius, Janne Karlsson, Niklas Bergqvist
och Björn Forsberg

§ 20. Inkomna motioner:

• Årsmötet godkände motionen fr̊an Erik Westerberg ang̊aende hur
kallelse till årsmötet skall g̊a till, detta skall även skrivas in i de
nya stadgarna.

§ 21. Övriga fr̊agor

• Efter omröstning som slutade 7 mot 5 beslöt årsmötet att Runda
1 p̊a Karsötourens lördagar skall bytas mot Originalbanan den
första lördagen i varje m̊anad.

§ 22. Årsmötets ordförande Erik Westerberg förklarade mötet avslutat

Protokollets sekreterare: Björn Pohlman

Protokollet justerat av: Martin Ljungberg och Joakim Berglund



Korrektur: Joakim Berglund


